
 
 
 
 

Møteprotokoll  

for  

Utval for næringsutvikling og drift 
 

Møtedato: 20.09.2023 

Møtestad: Kommunehuset, Frekhaug møterom 3 v/teknisk 

Møtetid: 12:00 - 14:35 

 

Siste møte i utval for næringsutvikling og drift i fireårs-perioden. 

  

  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Stian Lavik KRF Utvalsleiar 

Mabel Johansen H Nestleiar 

Liv Hopland van der 

Kooij 

SP Medlem 

Øyvind Bratshaug H Medlem 

Yngve Walaker FRP Medlem 

Maya Greve MDG Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 

Tormod Skurtveit AP Medlem 

  

Følgjande frå administrasjonen møtte: Hogne Haugsdal-kommunalsjef 

Samfunnsutvikling, Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling, Arne Eikefet-

rådgjevar stab Samfunnsutvikling, Arthur Kleiveland-møtesekretær 

  

 Det møtte 6 av 7 medlemmar i utvalet. 

 

 

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

032/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

033/23 Godkjenning av møteprotokoll 7. juni 2023 

034/23 Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023 

035/23 Lokal utlysing av kompensasjonsmidlar for verksemder som er ramma av 

smitteverntiltak 

  

  



032/23: Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

Utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023: 

 

Behandling: 

Utvalet godkjende samrøystes innkalling og saksliste. 

 

ND- 032/23 Vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

 

033/23: Godkjenning av møteprotokoll 7. juni 2023 

Møteprotokollen vert godkjend. 

      

Utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023: 

 

Behandling: 

Utvalet godkjende samrøystes møteprotokoll for 7. juni. 

 

ND- 033/23 Vedtak: 

Møteprotokoll vert godkjend. 

 

 

034/23: Meldingar til utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023 

 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

Meldingar vert tekne til orientering. 

 

Utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023: 

 

Behandling: 

Det vart lagt fram følgjande meldingar/orienteringar: 

- Oppfølging av næringsplanen – orientering v/Hogne Haugsdal-kommunalsjef 

Samfunnsutvikling/Tove Hagenes-hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling/Arne Eikefet-rådgjevar 

stab samfunnsuvikling. 

 

- Mongstadprosjektet fase 2 og Erasmus+-prosjektet - orientering v/Tove Hagenes-

hovudprosjektleiar Samfunnsutvikling 



 

- Regional næringsstrategi - orientering v/Hogne Haugsdal-kommunalsjef Samfunnsutvikling. 

 

 

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg til vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar. 

 

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at arbeidet med å følgja opp 

handlingsplanen for strategisk næringplan går etter planen, og ber om vidare oppdateringer 

på dette framover i planperioden. 

 

Utvalet ber om at Statnett blir invitert for å orientera om sine planar for ny kraftledning når 

meldinga er klar, gjerne saman med formannskapet. 

 

Utvalet vil peika på viktigheita av at ein regional næringsstrategi blir implementert, også i 

kommunane, og ikkje minst at dette blir gjort i eit samarbeid mellom relevante aktørar i 

regionen, som til dømes IUV og NONL. 

 

Det er kjekt å sjå at RIGHT-prosjektet har ført til vidare utvikling av prosjekt på Mongstad, og at 

Erasmus-prosjektet no er igang. Utvalet ber om vidare orienteringar etter kvart som det blir 

aktuelt. 

 

Lavik sitt framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke. 

 

ND- 034/23 Vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift takkar for gode orienteringar. 

 

Utval for næringsutvikling og drift er glad for å sjå at arbeidet med å følgja opp 

handlingsplanen for strategisk næringplan går etter planen, og ber om vidare oppdateringer 

på dette framover i planperioden. 

 

Utvalet ber om at Statnett blir invitert for å orientera om sine planar for ny kraftledning når 

meldinga er klar, gjerne saman med formannskapet. 

 

Utvalet vil peika på viktigheita av at ein regional næringsstrategi blir implementert, også i 

kommunane, og ikkje minst at dette blir gjort i eit samarbeid mellom relevante aktørar i 

regionen, som til dømes IUV og NONL. 

 

Det er kjekt å sjå at RIGHT-prosjektet har ført til vidare utvikling av prosjekt på Mongstad, og at 

Erasmus-prosjektet no er igang. Utvalet ber om vidare orienteringar etter kvart som det blir 

aktuelt. 

 

 

035/23: Lokal utlysing av kompensasjonsmidlar for verksemder som er ramma 

av smitteverntiltak 

 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

Det blir lagt opp til ei lokal utlysing av kompensasjonsmidlar for verksemder som er ramma av 

smitteverntiltak, slik det er lagt fram i saka. 

 



Økonomisk ramme for utlysinga er kr 200.000. Midlane blir henta frå disposisjonsfondet.  

 

Utval for næringsutvikling og drift 20.09.2023: 

 

Behandling: 

Utvalsleiar Stian Lavik-KRF sette fram følgjande framlegg til uttale: 

Det blir lagt opp til ei lokal utlysing av kompensasjonsmidlar for verksemder som er ramma av 

smitteverntiltak, etter modell frå det som var intensjonen med tildelingsrunde 7 frå 

departementet. 

 

Økonomisk ramme for utlysinga er kr 635 000 - slik det var i tildelingsrunde 7 frå departmentet. 

Midlane blir henta frå disposisjonsfondet. 

 

I avrøystinga vart Stian Lavik framlegg sett opp mot kommunedirektøren sitt framlegg. 

Framlegget frå Lavik fekk 3 røyster (S.Lavik-KRF, M.Johansen-H, Ø. Bratshaug-H). 

Kommunedirektøren sitt framlegg fekk 3 røyster (L.Hopland van der Kooij-SP, Maya F. Greve-

MDG, Y. Walaker-FRP). 

 

Med røystetala 3 mot 3 vart møteleiar Stian Lavik si røyst avgjerande, og Lavik sitt framlegg vart 
vedteke. 
 

ND- 035/23 Vedtak: 

Utval for næringsutvikling og drift kjem med følgjande uttale: 

Det blir lagt opp til ei lokal utlysing av kompensasjonsmidlar for verksemder som er ramma av 

smitteverntiltak, etter modell frå det som var intensjonen med tildelingsrunde 7 frå 

departementet. 

 

Økonomisk ramme for utlysinga er kr 635 000 - slik det var i tildelingsrunde 7 frå departmentet. 

Midlane blir henta frå disposisjonsfondet. 

 

 

 

 


